

授權書
Authorisation Letter

SmarTone

致 數碼通電訊有限公司
Attn: SmarTone Mobile Communications Limited

本人/公司 _____ (姓名/公司名稱) ,
_____ (香港身份證/商業登記証號碼) , _____ (流動電話號碼) ,

現授權以下人士辦理以下手續：

I, _____ (Name/Company),
_____ (HKID/BR), _____ (Mobile Number),

hereby authorise the below party to process the followings on my behalf:

獲授權人士姓名 Authorised Person : _____

香港身份證/商業登記証號碼 HKID/BR : _____

類別 Type	
<input type="checkbox"/> 更改服務# (e.g. 加減服務) Service Change (e.g. Add/Delete Service)	<input type="checkbox"/> 停止服務 Service Disconnection
<input type="checkbox"/> 更換聰明卡 (不適用於遺失聰明卡) SIM Replacement (Not Applicable to Lost SIM)	<input type="checkbox"/> 檢查/ 維修手機 Inspection/ Repair Mobile Handset
<input type="checkbox"/> 購買非合約手機 No Contract Handset Purchase	<input type="checkbox"/> 手機資料轉移服務 Phone Content Transfer Service
<input type="checkbox"/> 領取禮品 Premium Redemption	

注意 Notice:

- 以下事項並不接受以授權方式辦理:
開台 / 攜號轉台 / 由月費計劃轉增值咭 / 轉名 / 購買合約手機 / 簽署新合約 / 查閱或索取賬戶資料 / #加減 IDD 或漫遊服務
Authorisation will not be accepted for below request:
Service Activation / Mobile Number Porting / Mobile Number Porting from Monthly Plan to Prepaid Service / Change Owner / Handset Purchase with Contract / New Contract / Account Enquiry / #Add or Delete IDD and/or Roaming Services
- 獲授權人士須年滿 18 歲
The authorised person must have attained 18 years of age
- 獲授權人士須出示香港身份證正本及攜同賬戶持有人之身份證明文件副本/商業登記証副本及公司印到門市辦理手續
The authorised person must present his/her own original HKID and bring along with the owner's ID/BR copy and company chop to stores for further processing.
- 獲授權人士必須出示此授權書正本，影印本恕不接受
The authorised person must present with an original Authorisation Letter, photocopy will not be accepted.

獲授權人士簽署
Signature of Authorised Person

賬戶持有人簽署 / 公司印
Signature of Account Owner / Company Chop

日期 Date: _____